Сопровождение к десятинам:                              03.01.26.  Sunday 12:00 P.М.
An accompaniment to tithes:

А без веры угодить Богу невозможно; ибо надобно, чтобы приходящий к Богу веровал, что Он есть, и ищущим Его воздает (Ев.11:6).

But without faith it is impossible to please Him, for he who comes to God must believe that He is, and that He is a rewarder of those who diligently seek Him. (Hebrews 11:6).

Любое поклонение, включая поклонение Богу, в десятинах и приношениях – без наличия веры, не может угодить Богу.

Any worship, including worshipping God in tithes and offerings – without the presence of faith, cannot please God.

Встаёт вопрос: каким же образом совершать служение десятин и приношений в вере или с верою, чтобы угодить Богу?

A question arises: how do we fulfill the service of tithes and offerings in faith or with faith in order to please God?

Вера человека – это его повиновение и послушание клятвенным заповедям Божиим. И такая вера, всегда представляет и преследует интересы Бога и вращается вокруг интересов Бога. 

The faith of a person – is his obedience and submission to God’s sworn commandments. Such faith always represents and pursues God’s interests and circles around God’s interests.

Неверие человека – это непослушание и неповиновение человека заповедям Божиим. И такое неверие, всегда представляет собственные интересы и вращается вокруг собственных интересов.

The unbelief of a person – is disobedience and a lack of submission toward God’s commandments. And such an unbelief always represents personal interests and circles around personal interests.

Если мы, приближаясь к Богу в сфере здоровья и в сфере финансов, ищем Бога, - то именно, в сфере здоровья и финансов, Он и даст нам найти Себя.

If we, drawing near to God in the sphere of health and in the sphere of finances seek God – then it is in the sphere of health and finances that He will allow us to find Him.

Если же человек приближаясь к Богу в сфере здоровья и финансов, ищет не Бога, а здоровье и финансов, то исходя из Писания, Бог всякий раз в этой сфере блокирует его молитвы.

If a person, drawing near to God in the sphere of health and finances seeks not God, but health and finances, then according to Scripture, God in these spheres will always block his prayers.

Такая позиция всегда глубоко ранит и оскорбляет Бога. И вместо благоволения вызывает и возбуждает Его гнев. 

Such a position always deeply wounds and offends God. And instead of favor, it rises up His anger.

*Надав и Авиуд, сыны Аароновы, взяли каждый свою кадильницу, и положили в них огня, и вложили в него курений, и принесли пред Господа огонь чуждый, которого Он не велел им; 

И вышел огонь от Господа и сжег их, и умерли они пред лицем Господним. И сказал Моисей Аарону: вот о чем говорил Господь, когда сказал: в приближающихся ко Мне освящусь и пред всем народом прославлюсь. Аарон молчал (Лев.10:1-3).

Then Nadab and Abihu, the sons of Aaron, each took his censer and put fire in it, put incense on it, and offered profane fire before the Lord, which He had not commanded them. 

So fire went out from the Lord and devoured them, and they died before the Lord. And Moses said to Aaron, "This is what the Lord spoke, saying: 'By those who come near Me I must be regarded as holy; And before all the people I must be glorified.' " So Aaron held his peace. (Leviticus 10:1-3).

Чуждый огонь в служении Богу, подразумевает человека, преследующего свои собственные интересы; в то время, как огонь Господень, взятый с жертвенника всесожжений, подразумевает человека, преследующего интересы Бога.

Profane fire in service to God implies a person who pursues his personal interests; whereas the Lord’s fire taken from the altar of burnt offerings implies a person pursuing God’s interests.
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